

United Nations
CONFERENCE
ON
TRADE AND EMPLOYMENT

Nations Unies
CONFERENCE
DU
COMMERCE ET DE L'EMPLOI

UNRESTRICTED
E/CONF.2/C.6/111/
Corr.1
16 March 1948
ENGLISH - FRENCH
ORIGINAL: ENGLISH

SIXTH COMMITTEE: ORGANIZATION

**CORRIGENDUM TO REPORT ON THE QUESTION OF AN INTERIM COMMISSION FOR
THE INTERNATIONAL TRADE ORGANIZATION**

The following corrections should be made in paragraph 4 on page 1 of document E/CONF.2/C.6/111:

- (a) in the second line of paragraph 4 the reference to sub-paragraph 2 (i) of the annex should be to sub-paragraphs 2 (b) and (i) of the annex.
- (b) the phrase "revised by drafting sub-committees" should read "revised by the Central Drafting Committee".

SIXIEME COMMISSION : ORGANISATION

**RECTIFICATIF AU RAPPORT SUR LA QUESTION DE LA CREATION D'UNE COMMISSION
INTERIMAIRE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU COMMERCE**

Page 1 du document E/CONF.2/C.6/111, apporter les corrections suivantes au paragraphe 4 :

- a) aux deuxième et troisième lignes lire "conformément aux dispositions des alinéas 2 b) et (i) de l'annexe", au lieu de "conformément aux dispositions de l'alinéa 2 (i) de l'annexe";
- b) à la sixième ligne, au lieu de "révisés par des Comités de rédaction", lire "révisés par le Comité de rédaction".

10

RECEIVED

MAR 15 1948

SECRET